



ZWIESEL
1872

UPPER WEST

PURE COOLNESS.



NEW

ZWIESEL 1872 | GOURMET COLLECTION.





ZWIESEL 1872 | GOURMET COLLECTION. FÜR DIE SEELE DES WEINES.

In der Form des Glases spiegelt sich die Seele des Weines. Nicht zuletzt deshalb sind mundgeblasene Kristallgläser für viele Weinliebhaber ein Synonym für wahre Kennerschaft. Die edlen Gläser der **ZWIESEL 1872 GOURMET COLLECTION** bringen Genuss perfekt zum Ausdruck. So bieten individuelle Kollektionen für jeden Anlass das passende Glas. Die Gourmetglasserien sind zeitlos, funktional und bilden feinste Farbnuancen sowie Textur- und Aromastrukturen ab. Die **ZWIESEL 1872 GOURMET COLLECTION** bietet den perfekten Rahmen für die besten Weine der Welt.

ZWIESEL 1872 | GOURMET COLLECTION. TOUCHING THE SOUL OF FINE WINES.

The soul of a wine is revealed by the glass that holds it. This is one reason why mouth-blown crystal glasses are synonymous with true connoisseurship for many wine lovers. The sophisticated glasses in the **ZWIESEL 1872 GOURMET COLLECTION** are the perfect expression of these high standards and the passion for the finest things. The individual ranges contain glasses, that caress the senses through timeless shapes that will highlight even the most delicate wine colour and unveil texture, aroma and flavour. The **ZWIESEL 1872 GOURMET COLLECTION** is the perfect showcase for the world's best wines.

ZWIESEL 1872 | GOURMET COLLECTION.





PURE COOLNESS: UPPER WEST.

Keine Epoche der Designgeschichte war so aufregend und einflussreich wie die 1950er und 1960er Jahre. Die Welt sehnte sich nach Neuem und Schönew. Namhafte Designer wie Charles Eames oder Walter Gropius haben den Mid Century Style geprägt und weltweit viele Designer beeinflusst.

Auch heute ist dieser Stil wieder en vogue – als Interiortrend, aber auch in Hollywood-Serien lebt das Design modern interpretiert wieder auf. **UPPER WEST** ist eine Hommage an diese Zeit, ihre Ästhetik und Kultur.

Hochwertige Materialien, geometrische Formen und elegante Leichtigkeit prägen die neue Gourmetglasserie der Marke **ZWIESEL 1872**. Die handgefertigten Kristallgläser sind filigran in ihrem Ausdruck, erinnern mit architektonischen Grundformen an die großen Gestalter aus der Mitte des 20. Jahrhunderts. Das grafische Dekor bringt hochwertige Spirituosen und farbintensive Cocktails auf Eis im Spiel aus Licht und Reflexionen gekonnt zur Geltung. **UPPER WEST** steht für klassische Barkultur, sie nimmt Professionals und auch den Gourmet zu Hause mit auf eine stylische Zeitreise.

Die Kollektion umfasst Gläser für Longdrink, Cocktail, Martini und Whisky, Wein- und Sektdgläser sowie eine Whisky Karaffe.





PURE COOLNESS: UPPER WEST.

No period in the history of design was as exciting and influential as the 1950s and 1960s, when the world longed for new and beautiful things. Renowned designers such as Charles Eames or Walter Gropius shaped the Mid-Century Style and influenced countless designers around the world.

This style is now in vogue again – in a modern interpretation, the design is finding new followings as an interior trend and in Hollywood series. **UPPER WEST** pays tribute to this era, its aesthetics and culture.

The new gourmet glass series of the **ZWIESEL 1872** brand is characterised by high-quality materials, geometric shapes and elegant lightness. The handmade crystal glasses feature a delicate expression, while their architectural basic shapes pay homage to the great designers of the mid-20th century. The graphic decor skilfully highlights high-quality liquors and colourful cocktails on ice in an interplay of light and reflections. **UPPER WEST** stands for classic bar culture, and takes professionals as well as at-home gourmets on a stylish journey through time.

The collection includes glasses for longdrinks, cocktails, martinis and whisky, wine and champagne glasses as well as a whisky carafe.

ZWIESEL 1872 | GOURMET COLLECTION



1371 / 1
UPPER WEST
ROTWEIN
RED WINE
h 231 mm / 9.1 in
ø 91 mm / 3.6 in
543 ml / 18.4 oz
120 755
EAN 4001836100670
120 756 (1)
EAN 4001836100779



1371 / 0
UPPER WEST
ALLROUND WEINGLAS
ALLROUND WINEGLASS
h 209 mm / 8.2 in
ø 86 mm / 3.4 in
420 ml / 14.2 oz
120 753
EAN 4001836100632
120 754 (1)
EAN 4001836100656



1371 / 77
UPPER WEST
CHAMPAGNER
CHAMPAGNE
h 248 mm / 9.8 in
ø 74 mm / 2.9 in
399 ml / 13.5 oz
120 757
EAN 4001836100779
120 758 (1)
EAN 4001836100793



1371 / 60
UPPER WEST
WHISKY
WHISKY
h 97 mm / 3.8 in
ø 94 mm / 3.7 in
510 ml / 17.2 oz
120 765
EAN 4001836100953
120 766 (1)
EAN 4001836100977



1371 / 79
UPPER WEST
LONGDRINK
LONGDRINK
h 157 mm / 6.2 in
ø 80 mm / 3.1 in
595 ml / 20.1 oz
120 763
EAN 4001836100908
120 764 (1)
EAN 4001836100939



1371 / 88

UPPER WEST

COCKTAIL

COCKTAIL

h 161 mm / 6.3 in

ø 107 mm / 4.2 in

442 ml / 15.0 oz

120 761

EAN 4001836100861

120 762 (1)

EAN 4001836100885



1371 / 86

UPPER WEST

MARTINI

MARTINI

h 178 mm / 7.0 in

ø 112 mm / 4.4 in

278 ml / 9.4 oz

120 759

EAN 4001836100816

120 760 (1)

EAN 4001836100847



1371 / 0,5 l

UPPER WEST

WHISKY KARAFFE

WHISKY CARAFE

h 215 mm / 8.5 in

ø 113 mm / 4.4 in

500 ml / 16.8 oz

120 767

EAN 4001836100991

** Informationen zu DROP PROTECT finden Sie auf Seite 11.
Please find information about DROP PROTECT on page 11.

(1) Je 2 Gläser im Geschenkkarton
(1) 2 glasses in a gift box

ZWIESEL 1872 | GOURMET COLLECTION



DROP PROTECT. STOPPT TROPFEN, VERHINDERT FLECKEN.

DROP PROTECT

Perfekte Funktion, strahlender Glanz: Unsere Dekanter und Karaffen überzeugen in Form und Funktion. Mit der speziellen Oberflächenveredelung **DROP PROTECT** wird die Tropfenbildung außen am Glas verhindert. Tropfen für Tropfen wird im Gefäß gehalten – unerwünschte Flecken werden vermieden. Alle unsere Dekanter sind pflegeleicht, spülmaschinenfest und gastronomietauglich.

DROP PROTECT. STOPS DRIPS, PREVENTS STAINS.

Perfect functionality, gleaming finish: our decanters and carafes represent excellence in form and function. The specially refined **DROP PROTECT** finish keeps drips inside the glass, so preventing unsightly stains from developing. All our decanters are easy-to-clean, dishwasher-proof and ideal for restaurant use.



ZWIESEL KRISTALLGLAS



Zwiesel®
ZWIESEL KRISTALLGLAS AG
Dr.-Schott-Straße 35
D - 94227 Zwiesel
Fon +49 (0) 99 22. 98 - 0
Fax +49 (0) 99 22. 98 - 300
www.zwiesel-1872.com

Order-Nr. 120770/2018 Technische Änderungen vorbehalten / Technical details are subject to change Fotografie: Simona Kehl